



CERTIFICATE

Halal Food & Quality, certification body accredited and recognized by GCC Accreditation Center, HAK, JAKIM, MoIAT, SFDA and others

CERTIFY THAT THE COMPANY:

COSMOS AROMÁTICA INTERNACIONAL, S.A.

CERTIFICAT

Halal Food & Quality, organisme de certification accrédité et reconnu par le centre d'accréditation GCC, HAK, JAKIM, MoIAT, SFDA et autres;

CERTIFIE QUE L'ENTREPRISE:

Audited plant Installation audité	Plant sanitary registration Agrément communautaire
Cr. C- 17, Km 25, 08480 - L'Ametlla del Valles- Barcelona (España)	31.00005/B

Satisfies the Halal requirements outlined in the Halal Certification scheme of HFQ for the following scope (**K-Production of (Bio) Chemicals**) in accordance with GSO 2055-1, OIC/SMIIC 1, MS 1500, MUIS Standards, HAS-LPPOM, SNI 99004, and other related standards

Répond aux exigences Halal établies dans le schéma de certification Halal de HFQ pour le champ d'application suivant (K-Production de (Bio) Chimique) selon les normes GSO 2055-1, OIC/SMIIC 1, MS 1500, MUIS, HAS-LPPOM, SNI 99004 et autres normes connexes."

AUDITED PROCESS: MANUFACTURE AND DISTRIBUTION OF FLAVOURS, COLOURING AND EMULSIONS
(SEE ANNEX I-VI)

PROCESSUS CONTRÔLÉ : FABRICATION ET DISTRIBUTION DES ARÔMES, COLORANTS ET ÉMULSIONS
(VOIR L'ANNEXE I-VI)

With certificate number: HFQ-10/15/B

Avec le certificat numéro : HFQ-10/15/B

**Certificate valid until
April 23, 2026**

**Certificat valable jusqu'au
23 Avril, 2026**

35603108M
SAID RATBI (R:
B98788037)
Signature *Signature*
Dr. Said Ratbi Bali
President *Presidente*
In Valencia, April 24, 2025
À Valence, 24 Avril, 2025



**This certificate is valid only if it is
authenticated with the version
associated with the QR.**
**Ce certificat n'est valide que s'il est
authentifié avec la version
associée au QR.**



All rights reserved to Halal Food & Quality. The change or reproduction of this certificate, partially or completely, is totally prohibited.
Tous droits réservés à Halal Food & Quality. La modification ou la reproduction de ce certificat, partiellement ou totalement, est strictement interdite.